
Достављање фотографија из апотека у време пандемије

Поштовани,
Стручној служби Фармацеутске коморе обратила се колегиница Ђурђица Копања, члан
Извршној одбора и предсједник Бањалучке подружнице.
Њено писмо у наставку вијести објављујемо у цијелости те молимо све који желе да се
одазову иницијативи да јој се директно и обрате.

С поштовањем, Стручна служба Фармацеутске коморе Републике Српске

Drage  koleginice i kolege,

Da bi smo ispričali našu sopstvenu priču i prikazali lična iskustva svakoga od vas,  kolega
farmaceuta na vašim radnim mjestima u prvim redovima zajedno sa svim herojima našega doba
u vrijeme pamdemije izazvane virusom COVID -19, molimo Vas da nam dostavite fotografije
vas i vaših farmaceutskih timova, običan radni dan u apoteci, da bi smo mogli kao
Farmaceutska komora RS još jednom  iskazati zahvalnost svima Vama našim članovima za
kompletan doprinos u ovim novim  svjetskim izazovom.

Vaša,

Predsjednica Banjalučke podružnice FK RS
Mr ph. Spec. Đurđica Kopanja dkopanja@gmail.com
  

 1 / 1

mailto:dkopanja@gmail.com

